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W sprawie studium wykonalności nowego stadionu piłkarskiego . 

Z doniesień medialnych dowiadujemy się, że nie został dotrzymany termin oddania

studium wykonalności nowego stadionu piłkarskiego. Proszę o przedstawienie powodów 

niedotrzymania przez wykonawcę terminu 12 lipca br. Dlaczego przesunięto termin 

przedstawienia przez wykonawcę tego dokumentu? Czy zakres tematyczny opracowania 

został poszerzony aneksem do pierwotnej umowy?

Proszę o dołączenie do odpowiedzi na interpelację umowę z wykonawcą oraz wszelkie

aneksy. 

Z poważaniem 

           (-) Paweł Ruksza
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